
Zápisnica z 38. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Kvačanoch, konaného dňa 

11.7.2022 v zasadačke OcÚ Kvačany od 18,05 – 19,35 hod. 
Prítomní poslanci: Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Július Kudzbel, Katarína Kojšová, 

Peter Húska, Miroslava Sihocká  

Hlavný kontrolór obce PhDr. Marcela Jašková  

Neprítomní poslanci: Milan Galica  

Hostia:   Ján Jaško   

Zapisovateľka:  Katarína Kunová 

 

P r o g r a m : 
 

1. Otvorenie zasadnutia. 

2. Žiadosť o odpustenie poplatku za TKO. 

3. Určenie volebných obvodov, počet poslancov a rozsah výkonu funkcie /úväzku/ 

starostu obce na celé volebné obdobie. 

4. Správa o kontrolnej činnosti HK za druhý polrok 2021. 

5. Plán práce kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na druhý polrok 2022.  

6. Prerokovanie príspevku pre ZŠ v Kvačanoch. 

7. Prerokovanie cenovej ponuky na opravu obojstranného zábradlia na moste pri MŠ 

Kvačany. 

8. Prerokovanie zrušenia inventarizačnej komisie majetku ZŠ v Kvačanoch schválenej 

Uznesením č. 36/4/2022, bod č. 5 písm. a) zo dňa 29.4.2022. 

9. Rôzne. 

10. Záver. 

 

1. Rokovanie OZ otvoril poslanec Roman Lasák o 18,05 hod., nakoľko starosta obce Jozef 

Grúň je PN a zástupca starostu sa z rokovania OZ ospravedlnil. Privítal všetkých prítomných. 

Poslanec Lasák konštatoval, že prítomní sú 6 poslanci zo 7, teda je OZ uznášaniaschopné. Za 

zapisovateľku bola určená Katarína Kunová. Za overovateľov zápisnice určil Petra Húsku 

a Miroslavu Sihockú.  

Hlasovalo:  za -    6 / Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Július Kudzbel, Katarína  

     Kojšová, Peter Húska, Miroslava Sihocká / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

Poslanec Lasák prečítal program, ktorý poslanci schválili bez pripomienok. 

Hlasovalo:  za -    6 / Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Július Kudzbel, Katarína  

     Kojšová, Peter Húska, Miroslava Sihocká / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

2. Poslanec Lasák informoval prítomných, že na obecný úrad bola doručená žiadosť p. 

Stromčeka na úľavu poplatku za komunálny odpad na rok 2022. Podľa schváleného Dodatku 

č. 1 k VZN č. 5/2015 o miestnych daniach a miestnom poplatku za KO a DSO je úľava vo 

výške 50 %. Túto žiadosť poslanci zobrali na vedomie a 50% úľavu schválili. Potom prečítal 

návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť p. Jaroslava Stromčeka o úľavu na 

poplatku za komunálny odpad na rok 2022,  

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje úľavu na poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady podľa § 24 Dodatku č. 1 k VZN Obce Kvačany č. 5/2015 o miestnych 



daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce 

Kvačany na osoby: Ľubicu Stromčekovú, Moniku Stromčekovú a Lenku Stromčekovú, 

nakoľko sa dlhodobo zdržiavajú v Rakúsku. 

Hlasovalo:  za -    6 / Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Július Kudzbel, Katarína  

     Kojšová, Peter Húska, Miroslava Sihocká / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

3. Ďalej informoval poslancov, že z dôvodu blížiacich sa volieb do samosprávy obcí, je 

potrebné, podľa zákona č. 180/2014 Z. z. o podmienkach výkonu volebného práva, schváliť 

počet poslancov, ktorí budú v obecnom zastupiteľstve v rokoch 2022-2026, ako aj úväzok 

starostu obce Kvačany na toto volebné obdobie. Podľa spomínaného zákona je pri počte nad 

500 obyvateľov v obci možné určiť 5 alebo 7 poslancov. Poslanci sa po krátkej diskusii zhodli 

na počte poslancov 7 a 100 % úväzku pre starostu obce. V obci bude vytvorený jeden volebný 

obvod, pre všetkých obyvateľov. Potom prečítal návrh uznesenia: 

a)  Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schvaľuje vytvorenie jedného volebného obvodu 

v zmysle § 166 ods. 2  zákona 180/2014 Z. z. o podmienkach výkonu volebného práva a o 

zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov 

b)  obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schvaľuje vo voľbách do orgánov samosprávy obce 

Kvačany v roku 2022 zvoliť sedem poslancov do Obecného zastupiteľstva Kvačany, 

c)  obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo úväzok starostu obce Kvačany na ďalšie 

funkčné obdobie vo výške 100 % .  

Hlasovalo:  za -    6 / Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Július Kudzbel, Katarína  

     Kojšová, Peter Húska, Miroslava Sihocká / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

4. Poslanec Lasák odovzdal slovo hlavnej kontrolórke PhDr. Marcele Jaškovej, ktorá 

prítomných oboznámila so správou o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra Obce Kvačany 

za 2. polrok roka 2021. Následne poslanec Lasák prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra 

Obce Kvačany za druhý polrok 2021. 

Hlasovalo:  za -    6 / Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Július Kudzbel, Katarína  

     Kojšová, Peter Húska, Miroslava Sihocká / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

5. Ďalej informoval prítomných, že k Návrhu plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra 

na 2. polrok 2022 neboli na obec podané žiadne písomné pripomienky. Odovzdal slovo 

hlavnej kontrolórke, ktorá predniesla poslancom návrh plánu na 2. polrok roka 2022. 

Prítomný poslanci nemali žiadne pripomienky k prednesenému plánu kontrolnej činnosti. 

Následne poslanec Lasák prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie, že k Návrhu plánu kontrolnej činnosti hlavného 

kontrolóra na 2. polrok 2022 neboli podané pripomienky, 

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 2. polrok 

2022 bez pripomienok. 

Hlasovalo:  za -    6 / Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Július Kudzbel, Katarína  

     Kojšová, Peter Húska, Miroslava Sihocká / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 



6. Poslanec Lasák informoval poslancov, že na základe zvyšovania cien energií, bolo 

spracované rozpočtové opatrenie č. 5/2022, kde sú poskytnuté finančné prostriedky na energie 

pre Základnú školu Kvačany, z dôvodu bezplatného ubytovania pre odídencov z Ukrajiny. 

Následne prečítal návrh uznesenia:  

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh rozpočtového opatrenia OcÚ č. 5/2022 a 

schvaľuje rozpočtové opatrenie OcÚ č. 5/2022 v pôvodnom znení návrhu. 

Hlasovalo:  za -    6 / Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Július Kudzbel, Katarína  

     Kojšová, Peter Húska, Miroslava Sihocká / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

7. Ďalej informoval prítomných, že z dôvodu ochrany a bezpečnosti obyvateľov obce je 

potrebná obojstranná výmena zábradlia na moste oproti Materskej škole v Kvačanoch, 

nakoľko spomínané zábradlie je vyrobené z dreva, na ktorom sa podpísali poveternostné 

podmienky a už nie je riadne upevnené - kýva sa. Ďalej informoval aj o doručenej cenovej 

ponuke od firmy ISO & spol. s.r.o. Liptovský Mikuláš v sume 5.049,60 € s DPH. Boli 

oslovené dve firmy, ale iba firma ISO doručila cenovú ponuku. Následne prečítal návrh 

uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o potrebe výmeny obojstranného 

zábradlia na moste oproti Materskej škole v Kvačanoch a doručenej cenovej ponuke od firmy 

ISO & spol. s.r.o. Liptovský Mikuláš v sume 5.049,60 € s DPH, 

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje cenovú ponuku od ISO & spol. s.r.o. Liptovský Mikuláš 

na výmenu obojstranného zábradlia na moste oproti MŠ Kvačany, 

c) obecné zastupiteľstvo poveruje obecný úrad zaslaním objednávky na výmenu 

obojstranného zábradlia na moste oproti MŠ v Kvačanoch, 

d) obecné zastupiteľstvo schvaľuje použitie rezervného fondu v sume 5.100,00 € podľa 

cenovej ponuky, na výmenu zábradlia na moste oproti MŠ Kvačany,  

e) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh rozpočtového opatrenia OcÚ č. 6/2022 a 

schvaľuje rozpočtové opatrenie OcÚ č. 6/2022 v pôvodnom znení návrhu.  

Hlasovalo:  za -    6 / Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Július Kudzbel, Katarína  

     Kojšová, Peter Húska, Miroslava Sihocká / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

8. Poslanec Lasák informoval prítomných, že nakoľko má základná škola právnu subjektivitu, 

vykonáva si inventarizáciu majetku sama. Preto je potrebné zrušiť komisiu na inventarizáciu 

majetku ZŠ, ktorá bola schválená na OZ dňa 29.4.2022. Následne prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o tom, že základná škola ako právny 

subjekt vykonáva inventarizáciu samostatne, 

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje zrušenie inventarizačnej komisie majetku ZŠ, ktorá bola 

schválená Uznesením č. 36/4/2022, bod č. 5 písm. a) zo dňa 29.4.2022. 

Hlasovalo:  za -    6 / Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Július Kudzbel, Katarína  

     Kojšová, Peter Húska, Miroslava Sihocká / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

9. Ďalej informoval prítomných, že na obecný úrad bolo doručené rozpočtové opatrenie zo 

základnej školy, kde sú uvedené príjmy z ŠKD. Následne prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh rozpočtového opatrenia ZŠ č. 3/2022 a 

schvaľuje rozpočtové opatrenie ZŠ č. 3/2022 v pôvodnom znení návrhu. 



Hlasovalo:  za -    6 / Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Július Kudzbel, Katarína  

     Kojšová, Peter Húska, Miroslava Sihocká / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

 

10. Na záver poslanec Lasák skonštatoval, že boli prerokované všetky body stanoveného 

programu, všetkým prítomným poďakoval a rokovanie ukončil o 19,35 hod. 

 

 

 

Zapísal/(a):       Poslanec OZ:  

Katarína Kunová    ........................................ Roman Lasák      ....................................... 

 

 

Overovatelia:  

     

Peter Húska    ........................................ 

 

Miroslava Sihocká         ........................................ 


